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ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 
van 23 september 2024 

OPENBARE ZITTING 
 

AANWEZIG 

Robert De Lille – voorzitter 

Frédéric Petit – burgemeester 

Béatrice Bernard, Fabienne Mineur-Boucau, Dominique Matthys-Reyniers, Jérôme Delcourt – schepenen 

Jan Walraet, Jean-Pierre Butaye, Marie Paquot, Jean Crêvecoeur, Olivier Mingers, Stéphane Bodart, Wim 
Peeters, Zeynep Gorgu, Geraldine Lamoureux, Bernadette De Broux-Vervloet, Michel Lievens, Anne Bens-
Sterkmans, Ronald Probst – raadsleden 

Geert Raymaekers – algemeen directeur 
 

VERONTSCHULDIGD 

Murielle Jaubert – schepen 

Emmanuel Froidbise – raadslid 
 

AFWEZIG 

Alexandre Franck, Mikaël Hosseini – raadsleden 
  

 
 

 

OZ.1.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Notulen en zittingsverslag openbare zitting 
gemeenteraad 26 augustus 2024. Goedkeuring. 

 

OZ.2.  Cel beleid. Reglement Zorgparkeren. Goedkeuring. 
 

OZ.3.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Pensioenvoorzieningen Haviland. Kennisname. 
 
De heer Delcourt geeft een toelichting en stelt dat de situatie verbetert, wat zeker naar het eind van 2025 
zichtbaar zou moeten zijn. 
 
De heer Walraet geeft aan op zijn honger te blijven zitten. Hij wijst op het ontbreken van een verwijzing naar 
de afbouw van het aantal bestuurders.  
 
De heer Delcourt geeft aan de vraag naar de afbouw gesteld te hebben. Hij stelt dat de algemeen directeur 
van Haviland 6 jaar terug nog maar relatief recent in dienst was en de situatie naar de start van de volgende 
legislatuur bekeken wordt.  
 
Mevrouw Sterkmans informeert naar een concreet engagement terzake. 
 
De heer Delcourt geeft aan dat dit niet aanwezig is en er terzake ook geen eisen gesteld werden.  
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OZ.4.  Cel beleid. Mandaat van de gemeentelijke afgevaardigde voor deelname aan de bijzondere 
algemene vergadering van Logo Zenneland op 15 november 2024. Vaststelling. 

 
Mevrouw Bernard licht het punt toe. 

 

OZ.5.  Afdeling vrije tijd. Concessie lokaal scouts Ban Eik. Besluit. 
 
De heer Delcourt licht het punt toe. 
 
De heer Walraet wijst op het feit dat het advies van de cultuurraad laattijdig gevraagd werd en de lokalen 
reeds in gebruik zijn.  
Hij geeft aan dat andere verenigingen ook vragende partij zijn.  
 
De heer Delcourt stelt graag nieuwe gebouwen te willen willen bouwen en in overleg te zijn met Vlabinvest.  
 
De heer Peeters informeert naar de maandelijkse huurprijs, die hij zeer laag acht in vergelijking met andere 
zalen.  
 
De heer Delcourt stelt dat de huurprijs in lijn ligt met deze van de andere jeugdverenigingen. 
 
De heer Peeters informeert naar de rechtsvorm van de betrokken huurder.  
 
De heer Delcourt geeft aan dat het een erkende vereniging betreft, die beschikt over de nodige verzekering.  
De exacte rechtsvorm kent hij niet.  
Op vraag van de heer Probst bevestigt hij dat het wel degelijk een erkende vereniging betreft, wat zich ook 
vertaalt in de huurprijs. 
 
De heer Probst stelt zich de vraag of het gebouw volledig veilig is. 
 
De heer Delcourt bevestigt dit.  
 
Op vraag van de heer De Lille bevestigt de algemeen directeur dat het lokaal bestuur de toestemming van de 
eigenaar heeft om het gebouw te gebruiken.  

 

OZ.6.  Afdeling vrije tijd. Raad van Bestuur van de gemeentelijke openbare bibliotheek. Besluit. 
 
De heer Delcourt stelt voor de punten 6 en 7 samen te behandelen.  
Hij geeft aan dat de huidige samenstelling niet langer conform de regelgeving is en acht het bovendien niet 
logisch dat gemeenteraadsleden advies geven aan zichzelf.  
Hij acht de voorgestelde nieuwe formule meer constructief naar de gebruikers toe. 
 
De heer Probst geeft aan geen voorstander te zijn van de samenvoeging van de punten.  
 
De heer De Lille bevestigt de onderscheiden behandeling.  
 
De heer Probst vindt het verbazend dat het voorstel aan het einde van de legislatuur geformuleerd wordt en 
wijst er op dat WOPlus het nut van de betrokken adviesorganen steeds in vraag heeft gesteld, in het 
bijzonder het financieel luik ervan.  
Principieel bevestigt hij voorstander te zijn van het voorstel, maar hij wenst de stemming omtrent artikel 1 en 
artikel 2 te scheiden.  
De invulling van artikel 2 wenst hij over te laten aan een volgend bestuur.  
 
De heer Walraet wijst op de evolutie in de regelgeving, maar acht het evenmin aan het huidig bestuur om 
hieromtrent een beslissing over te treffen.  
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De heer Delcourt wijst er op dat het moeilijk is bestaande adviesorganen in de loop van een legislatuur af te 
schaffen, maar acht het wenselijk hieromtrent een standpunt in te nemen naar de volgende legislatuur toe.  
Hij wijst er ook op dat de vergaderingen van de gebruikers geen officiële vergaderingen zijn en het gebruik 
van de taal vrij is.  
 
Ook de heer Butaye geeft aan de beslissing voorbarig te vinden.  
 
De heer Peeters is van oordeel dat het voorstel te vaag en te ruim geformuleerd is, bovendien in een 
voorwaardelijke wijs.  
 
De heer Bodart stelt dat de “politiek” binnen deze adviesorganen net in contact komt met het dagelijks 
bestuur en acht dit nuttig.  
Hij stelt voor de behandeling van de punten uit te stellen.  
 
De heer Delcourt geeft aan dat ieder zich als lezer kandidaat kan stellen, weliswaar zonder dat er een 
zitpenning aan verbonden wordt. 
 
De heer De Lille informeert naar de volgende vergadering van de raad van beheer van de bibliotheek. 
 
Er wordt overgegaan tot stemming over de vraag van de heer Bodart om uitstel te bekomen voor de 
behandeling van beide punten.  

 

OZ.7.  Afdeling vrije tijd. Raad van Bestuur van de gemeentelijke sportinfrastructuur. Besluit 
 

OZ.8.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Knack of the NAC.' 
 
Mevrouw Matthijs geeft aan dat de bedrading omkast werd en de waterproblemen onderzocht worden.  
De oplevering van het NAC, de bibliotheek en de omgevingsaanleg wordt geweigerd in afwachting van een 
oplossing met betrekking tot onder meer de infiltratieproblemen.  
De problematiek van de lift wordt opgevolgd door de facility verantwoordelijke.  
Zij bevestigt dat er 1 kandidatuur ingediend werd voor de concessie van het voormalig gemeentehuis. Het 
betrokken dossier diende nog aangevuld te worden en komt kortelings terug op de agenda van het college 
van burgemeester en schepenen.  

De heer Peeters wenst de volledige lijst van de vastgestelde problemen te kennen en vraagt deze aan het 
verslag toe te voegen.  

De heer Probst informeert naar de volgende stappen met betrekking tot het voorstel voor de concessie van 
het voormalig gemeentehuis.  

Mevrouw Matthijs geeft aan dat het college van burgemeester en schepenen zich hierover zal buigen en ze 
hierover nog geen uitspraken kan doen.  

 

OZ.9.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. WOPlus. Toegevoegd punt: 'Standbeeld in de vlucht.' 
 
De heer Petit deelt mee dat het bestek door het college van burgemeester en schepenen werd goedgekeurd. 
Hij deelt mee dat prijs en artistieke inbreng als gunningscriteria gehanteerd werden.  
Hij deelt mee dat het thema van het kunstwerk er in diende te bestaan de nieuwe dynamiek van de 
gemeente te symboliseren.  
Hij deelt mee dat 3 kunstenaars een voorstel formuleerden en het voorstel van mevrouw Lambin gekozen 
werd, als zijnde het voorstel dat het best beantwoordde aan het thema.  
De prijs bedroeg 11.783 euro, alle kosten en btw inbegrepen.  
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De heer Walraet geeft aan dat dergelijke dossiers vroeger aan de gemeenteraad voorgelegd werden.  

Op vraag van de heer De Lille bevestigt de algemeen directeur dat de kredieten voorzien waren in het 
budget.  

 

OZ.10.  Cel secretariaat ondersteunende diensten. Raadslid Robert De Lille. Toegevoegd punt: 
'Opvolgingsrapportering eerste semester boekjaar.' Kennisname. 

 
De heer De Lille betreurt het weerkerend uitstel.  
 
De heer Petit geeft aan op de hoogte te zijn van de decretale bepalingen, maar bevestigt dat het punt 
gepland staat voor de gemeenteraad van oktober.  
 
De heer Walraet is niet verbaasd en van mening dat de gemeente zich niet altijd aan de decretale bepalingen 
houdt.  
 
 
 

De algemeen directeur,  De voorzitter, 
         

 
 
Geert Raymaekers 

  
 

Robert De Lille 
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